
HOOLEKOGU KOOSOLEKU PROTOKOLL nr 2 

KÕRVEKÜLA PÕHIKOOL 

Toimumise aeg ja koht: 13.03.2024, Kõrveküla Põhikool  

Toimumise kestvus: algus kell 18.00, lõpp kell 19.30 

Juhatas: Airika Torn  

Protokollis: Kärt Joorits  

Osalesid: Egle Nõmmoja  - Tartu valla esindaja; Ott Toomsalu - õppenõukogu esindaja; Piret Jõul - 
õppenõukogu esindaja; Helen Hirsnik - lapsevanemate esindaja; Pille-Riin Meerits  - lapsevanemate 
esindaja; Airika Torn - lapsevanemate esindaja; Kärt Joorits - lapsevanemate esindaja; Tiina 
Angerjärv - lapsevanemate esindaja; Britta Jürgenson - vilistlaste esindaja; Mihkel Kivastik - 
õpilasesinduse esindaja; Ene Liivamägi – Tartu valla haridusspetsialist (vaatlejana). 
Puudus: Kadri Muhhin - lapsevanemate esindaja. 

 

PÄEVAKORD: 

1. Protokollija valimine. 

2. Kõrveküla Põhikooli õppekava üldosa tagasiside hoolekogult. 

3. Motivatsiooni uuringu ülevaade „Õpetajate ja õpilaste psühholoogiliste põhivajaduste ning 

motivatsiooni olukord koolis“. 

4. Hoolekogu tööplaan 2023/2024 õppeaastal. 

5. Õpilasesinduse toimimine ja selle esindatus hoolekogus. 

6. Koolikohtade tagamise perspektiiv järgmised viis aastat. 

7. Vanematekogu „Jupike jala“. 

8. Jooksvad küsimused 

Arutelu vastavalt päevakorrale:  

1. Protokollijaks valiti Kärt Joorits. 

2. Airika Torn annab lühiülevaate hoolekogu poolt välja toodud KPK õppekava üldosa 

parendamise ettepanekutest: 

• selgema sõnaliselt välja tuua ja põimida kooli eripära ja väärtused;  

• tugisüsteemide olemasolu ja hindamise metoodikad viia vastavaks tegelikkusele;  

• teha üldosa üleüldiselt keeleliselt lugejale arusaadavamaks ja luua sisukord;  

Üldosaga jätkatakse tööd ja täiendav ülevaatus toimub järgmisel kohtumisel. Kinnitamine 

augustis, enne uue 2024/2025 õppeaasta algust.    

 



3. Pille-Riin Meerits tegi lühiülevaate motivatsiooni uuringu sisu ja eesmärkide kohta. Uuringu 

küsimused on üle vaadatud ja täiendatud. Õpilaste ja õpetajate küsitluse levitamine toimub 

Stuudiumi kaudu ajavahemikul 15.04 – 05.05.2024.  

4. Päris mitmed dokumentatsioonid ja protsessid vajavad uuendamist kas siis seaduslikest 

regulatsioonidest tulenevalt või siis on need jäänud lihtsalt ajale jalgu kooli kiiret kasvu silmas 

pidades. 2023/2024 õppeaastal toimub veel vähemalt kaks koosolekut.  

• Juunikuu kohtumisel käsitletakse mh. järgnevaid teemasid: motivatsiooni uuringu 

tulemuste analüüs ja edasise tegevuskava arutelu; KPK õppekava üldosa parenduste 

ülevaatus ja sisehindamist ning selle korda puudutavaid dokumentatsioone.  

• Augustikuus kinnitatakse KPK õppekava üldosa ja KPK kodukord. Analüüsitakse ja 

alustatakse kaasajastamist õpilase arengut tagasisidestavaid protsesse ja dokumentatsiooni.  

5. Mihkel Kivastik andis lühiülevaate KPK õpilasaktiivist, mida juhib Helen Pill, Kõrveküla 

Põhikooli huvijuht. Liikmeid on kokku 20, kellest regulaarselt võtab iganädalastest 

kohtumistest osa keskmiselt 15. Õpilasaktiivi ja õpilasesinduse peamine erinevus seisneb 

vastutuse ehk tegutsemise ulatuse suuruses. Aktiiv saab teha ettepanekuid ja vajadusel abiks 

olla. Õpilasesindusel on lisaks aktiivi tunnustele seadusandlusest tulenev kaasa rääkimise õigus, 

iseseisvam esinduse ja selle tegevuse juhtimine läbi õpilasesinduse presidendi valimise. KPK 

õpilasaktiivile tehti ettepanek tihendada koostööd Noorte volikogu ja õpilasaktiivi vahel, ning 

olla oma tuleviku eesmärkides ambitsioonikamad.   

6. Lühiülevaate tegi Piret Jõul. Täna on 2024/2025 õppeaastaks laekunud 74 esimese klassi astuja 

avaldust ja sellest tulenevalt planeeritakse luua neli paralleeli. Ideaalis on Kõrveküla kool 

kavandatud kuni kolmele paralleelile. Ainevaldkondade ruumi ajutist puudust leevendatakse 

Tartu valla Kõrveküla muusikakooli kolimisega rendi pinnale kuni järgmiseks viieks aastaks 

Egle Nõmmoja sõnade kohaselt. Pikas perspektiivis on õpilaste arvu prognoosimine olnud 

keeruline, sest elanike kasv on toimunud kogu Eesti arvelt. Lisaks kavandatakse rajatava Raadi 

Hariduskeskusesse luua esimese klassi vastuvõtmise võimalus.   

7. Vanematekogu projekti „Jupike jala“ eesmärk on läbi teadvustamise vähendada liikluse 

probleeme kooli vahetus ümbruses. Õpetajad tõid lisaks välja mure Kooli tänava poolse teega 

ja parkimise võimalusest Raamatukogu ees. Hommikul toimuv, kohati ohtlik liiklusolukord on 

ohuks nii õpilastele, kui õpetajatele endile. Selle küsimusega pöördutakse Vanematekogu poole 

ühiseks aruteluks.  

8. Järgmine hoolekogu koosolek toimub 19.06.2024, kell 18:00. 

 
Airika Torn                                                        Kärt Joorits 
Koosoleku juhataja                                                         Protokollija 
/allkirjastatud digitaalselt/     /allkirjastatud digitaalselt/ 


